
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Ministeren for by, bolig og landdistrikter

Dato: 15. januar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 77
Kan ministeren bekræfte, at det er korrekt, hvad der er beskrevet i henvendel-
se af 9/1-14 fra LAG Guldborgsund, jf. ULØ alm. del – bilag 70, om tilbage-
løbsmidlerne? Hvis ja, hvad er årsagen til, at LAG’erne ikke er blevet oriente-
ret skriftligt om procedureændringen omkring tilbageløbsmidlerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Christian Schmidt
formand
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